Chinese New Year Floats on Display & Stage Performance Fact Sheet

To continue the festivities, the Hong Kong Tourism Board (HKTB) will arrange floats to be put on display between 4 and 17 February in Lam Tsuen, Tai Po. Besides, various international performing troupes will be performed again on 4-5 February, so that local residents and visitors can watch the amazing performances in proximity.

Programme Elements

1. Chinese New Year Big Bowl Feast (for visitors only)

Big Bowl Feast ("Poon Tsoi" in Cantonese) is the traditional menu served during festive moment in the New Territories. The HKTB will arrange a Big Bowl Feast (15 tables) at the Lam Tsuen Wishing Square, Lam Tsuen, Tai Po to let visitors to experience the authentic Chinese New Year celebrations.

Date: 4 February 2011 (Friday, 2nd of the Lunar New Year)

Time: 12noon to 2pm

Venue: Lam Tsuen Wishing Square, Lam Tsuen, Tai Po

Cost: HK\$900 per table / 10 pax

2. Floats on Display (Free Admission)

The HKTB will arrange 11 beautifully decorated floats to be displayed at the Lam Tsuen Wishing Square in Tai Po for local residents and visitors to take a close-up look at the splendid creations, making this a great photo opportunity.

Date: 4 – 17 February 2011

Venue: Lam Tsuen Wishing Square, Lam Tsuen, Tai Po

3. Stage Performances (Free Admission)

About 10 international performing troupes will be performing at Lam Tsuen Wishing Square, Lam Tsuen in Tai Po to continue the Chinese New Year festivities.

	4 February 2011 (2 nd Day of Lunar New Year)	5 February 2011 (3 rd Day of Lunar New Year)
12:20 – 12:40	China Drum Group	Tai Wan Diabolo Group
12:50 – 13:10	London School of Samba, UK	LSU Tiger Girls plus Golden
		Girls

		Cheerleaders, USA
13:30- 13:50	Break	Peru Scissor Dance Troupe
13:50 – 14:10	Drumcat Entertainment INC,	Drumcat Entertainment INC,
	Korea	Korea
14:15 – 14:35	John Burroughs High School	LSU Tiger Girls plus Golden
	Show Choir, USA	Girls
		Cheerleaders, USA
14:40 – 15:00	LSU Tiger Girls plus Golden	London School of Samba, UK
	Girls Cheerleaders, USA	
15:05 – 15:25	London School of Samba, UK	Drumcat Entertainment INC,
		Korea
15:30 – 15:50	John Burroughs High School	John Burroughs High School
	Show Choir, USA	Show Choir, USA
15:55 – 16:15	Peru Scissor Dance Troupe	Thai Dance Group
		Tourism Authority of Thailand
16:20 – 16:40	Hainan Dance Group	China Drum Group
16:45 – 17:05	Tai Wan Diabolo Group	Hainan Dance Group
17:10 – 17:30	Peru Scissor Dance Troupe	Thai Dance Group
		Tourism Authority of Thailand
17:35 – 17:55	Thai Dance Group	Nil
	Tourism Authority of Thailand	
18:00 – 18:15	Tai Wan Diabolo Group	Nil

4. Food and Game Stalls

Some Chinese New Year themed food and game stalls will be arranged by the Lam Tsuen Wishing Square Development Limited for visitors to enjoy and celebrate the festive moment.

Other Activities

The "Hong Kong Well-wishing Festival", organised by the Lam Tsuen Wishing Square Development Limited, sponsored by the Mega Event Fund, supported by the HKTB, will be organized from 11 – 17 February 2011 for visitors to enjoy a host of fun cultural activities such as a Campfire Party in Liannan's Yao Minority Style, a local food carnival, a wishing lanterns lighting ceremony and an international 'wishing-placards-throwing' competition, etc during the event period.

"Hong Kong Well-wishing Festival"

Date: 11 – 17 February 2011

Time: 10am – 6pm

Venue: Lam Tsuen Wishing Square, Lam Tsuen, Tai Po, New Territories

Admission: Free admission to some programs

Enquiries: 2638 3678

Websites: <u>www.lamtsuen.com</u>

Hong Kong Tourism Board

(Information is correct as of 22 January 2011, but is subject to change without prior notice. Hong Kong Tourism Board disclaims any liability for the quality or fitness for the purpose of third party products or services; or for any errors or omissions)

新春花車展覽及國際文化表演 資料概覽

爲延續濃厚的春節氣氛,香港旅遊發展局(旅發局)將於2011年2月4日至17日(即年初二至元宵),於大埔林村舉辦花車展覽及國際文化表演(2月4日及5日),讓旅客進一步體驗香港濃厚的春節氣氛。

活動內容

1. 新春盤菜宴 (只供旅客報名)

盆菜是一種已有數百年的歷史的傳統食物,起源於香港新界圍村,具有濃厚的地道文化特色。旅發局將分別於年初二假林村許願廣場舉辦大型盤菜宴,筵開 15 席,讓旅客親身體驗香港的新春節慶傳統文化和特色。

日期: 2011年2月4日

時間: 中午 12 時至下午 1 時 30 分 地點: 香港大埔林村 林村許願廣場 費用: 港幣\$900 (每席計,供 10 位用)

2. 大型花車展覽 (免費入場)

旅發局將由2月4日至2月17日(即年初二至元宵),於林村許願廣場展出11部美輪美奐、各具特色的花車,讓參觀者能於同一時間及地點,近距離感受花車的壯觀氣勢。一眾花車更會於晚間亮起璀璨的燈光,爲參觀人士提供絕佳的拍照背景。

日期:2011年2月4日至17日

地點:香港大埔林村 林村許願廣場

3. 舞台本演 (免費入場)

逾10支參與「2011國泰航空新春國際匯演之夜」的國際及本地表演隊伍,分別於2011年 2月4日及5日(即年初二及三)於林村許願廣場,輪流呈獻連場精彩舞台表演,爲旅客送 上源源不絕的驚喜。

	2月4日 (年初二)	2月5日 (年初三)
12:20 - 12:40	中國山西鼓樂團	台灣飛樂鈴揚藝術表演團
12:50 - 13:10	英國森巴舞團	美國路易斯安那州立大學啦啦 隊
13:30 - 13:50	休息	祕魯剪刀舞蹈團
13:50 - 14:10	韓國 Drumcat 鼓樂隊	韓國 Drumcat 鼓樂隊

14:15 - 14:35	美國約翰波魯高校音樂團	美國路易斯安那州立大學啦啦
		隊
14:40 - 15:00	美國路易斯安那州立大學啦啦	英國森巴舞團
	隊	
15:05 - 15:25	英國森巴舞團	韓國 Drumcat 鼓樂隊
15:30 - 15:50	美國約翰波魯高校音樂團	美國約翰波魯高校音樂團
15:55 - 16:15	祕魯剪刀舞蹈團	泰國政府旅遊局
16:20 - 16:40	中國海南舞蹈團	中國山西鼓樂團
16:45 - 17:05	台灣飛樂鈴揚藝術表演團	中國海南舞蹈團
17:10 - 17:30	祕魯剪刀舞蹈團	泰國政府旅遊局
17:35 - 17:55	泰國政府旅遊局	
18:00 - 18:15	台灣飛樂鈴揚藝術表演團	

4. 美食及遊戲攤位

林村許願廣場發展有限公司亦將會在現場設有多個遊戲及美食攤位,售賣多款傳統食品,以供遊客參與,共同歡度新春。

其他活動

由林村許願廣場發展有限公司主辦、盛事基金贊助、旅發局支持的「香港許願節」,將於農曆新年期間於大埔林村舉行。一連七日的「香港許願節」包含十一個精彩節目,包括連南瑤族篝火晚會、美食嘉年華、許願燈祈福、許願節一日遊旅行團及國際拋寶牒大賽等,向旅客及市民展現香港的傳統節慶文化。

「香港許願節」

日期: 2011年2月11日至17日

地點: 香港大埔林村 林村許願廣場

查詢: (852) 2638 3678

網址: http://www.lamtsuen.com

香港旅遊發展局

資料截至 2011 年 1 月 22 日爲準,其後如有更改,恕不另行通告。對第三者產品或服務質素或適用性;或本資料 概覽內容或遺漏,本局恕不負責。